
   
Dokumenttyp: Styrelsemöte Informationsnivå: 

Styrelse,Sektionsansvariga,projektgrupp 

Datum: 2025-01-23 Tid: 17:00-19:00  Plats: Klubbstugan och via länk 

   

Styrelesmöte 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Karolin Emanuelsson, Andreas 

Broström, Fredric Skarenberg, Fredrik Janssonoch Jerry Skoglund  

Via länk:  

1. Mötets öppnande 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av sekreterare och justerare 
Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Jerry Skoglund 

 
3. Godkännande av agendan 

Godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelse 
I. Projekt mountainbike  

- Vi är i sluttampen av den blå leden 
- Paralellbanan påbörjas v 5 
- Planering av skyltning har påbörjats 

  
 

II. Säker förening 
- Vi har skickat in ett dokument för certifiering 

 
III. Kläder till försäljning 

- Inget nytt 
 

IV. Why not try it 
- Vi har anmällt vårt intresse för att anordna en dag i maj där barn får testa på våra olika 
idrotter 

 
V. Att Göra Listan 

- Vi gick igenom listan och kunde ”klarmarkera” en del punkter 
 
 
 
 



   
VI. Årsklocka med datum för aktiviteter 

- Johan S har påbörjat ett utkast. Ledarna kommer att behöva skicka in information om ex 
när det är dags för att anmäla lag till seriespel/poolspel. Här ska det också in när det är 
dags att plocka upp och lägga i bommarna vid båtbryggorna osv 
 
 

VII. Hjärtstartare 
    -Vi behöver validera våran hjärtstartare. Jerry läser igenom igenom hur vi ska gå tillväga 
 

VIII. Årsmötesdatum 
- Vi beslutade att hålla årsmötet den 26 februari klockan 18:00. Vi annonserar via 
hemsidan och sociala medier 
 

IX. Sommarjobbare 
- Vi har skickat in till kommmunen att vi kommer vilja ha sommarjobbare till parken i 
sommar 
 

X. Kreditkort (hemsidan 
- För att kunna betala kostnaden för att underhålla vår nya hemsida behöver vi lägga in 
ett kreditkort där kostnaderna dras från. Vi beslutade att att det är lättare att någon av 
oss tar den kostnaden som ska betalas årsvis och sedan skicka en faktura till Evert, 
istället för att ansöka om ett kort för klubben. 
 

XI. Ledarträff 
- Johan L kommer att påbörja planering för en ledarträff.  
 

XII. Volleybollplan 
- Styrelsen beslutade att vi ska gå vidare med att titta på att anlägga en beachvolleyplan 
kombinerat med 5-mannamål som man kan använda till ex beachhanboll, på den 
tomma ytan. Investeringen beräknas till 225 000 sek  

 
XIII. Sportlovshall 

- Växjö kommun vill ha hjälp med att hålla idrottshallar öppna sportlovsveckan för 
aktiviteter. För detta får vi 1500/dag. Vi skickar ut frågan till Mats Hedin då vi vet att han 
ibland anordnar aktiviteter på loven utan bidrag. Kan vi få in pengar för det så är det ju 
bra. 

 
 

XIV. Byte mötesdag till onsdag? 
Vi beslutatde att byta dag och tid för våra styrelsemöten till Onsdagar klockan 18:00 
 

 
 

 
 
 
    



   
 

6. Ekonomi 
  

I. Ekonomisk redovisning 
- Vi tittade på budget, balans och resultaträkningen som Evert skickat ut till oss 

 
II. Bingolottos julkalendrar 

- Evert redovisade försäljningen 
 

7. Övrigt 
 
 

8. Innebandysektionen 
 

I. Sektionsinformation 

- Innebandyn har börjat vårsäsongen efter jul- & nyårsuppehållet. Försöken med att skapa 

ett ytterligare ungdomslag fortsätter. Nu prövar vi en mixad grupp av pojkar och flickor 

födda 2017-2018. Uppslutningen har varit 8st resp. 10st på dom två tillfällen vi hunnit 

hålla, med en del föranmälda frånvaron. Så förutsättningarna är goda, dock behöver vi 

längre fram även fler ledare i gruppen. F13 har hunnit med två matcher i januari. Spelarna 

ser även fram mot fair play cup som hålls i slutet av mars i Jönköping där vi även kommer 

ligga över fre-sön. 

 
9. Fotbollssektionen 

I. Sektionsinformation 
- 2 lag ska anmälas för seriespel 
-  Vi har möjlighet att separera 1 lag till 2 då vi är många utövare. Vet inte hur delningen 
kommer att göras, det är upp till ledarna. 
 
- Alla lag som är aktuella för seriespel är inte anmälda ännu. Vi har fram till februari att 
göra det. 
 
- Frågan om ett seniorlag bordlägger vi ett par år, tills våra äldsta lag kommer upp i rätt 
ålder. 
 
 

10. Sponsring 
I.  Sponsorgrupp 

- Vi räknar med att få in ca 380 000 sek i sponsring 
 
 
 
 
 
 
 



   
 

11. Cykelsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Sektionsmötena är i gång 
- Tävling kommer ske i Braås i år 
- Vi har skickat in en intresseanmälan för att hålla tävling under SM veckan 2027. Visade    
sig att vi även kan anmäla intresse för 2026, men det måste först diskuteras, då vi måste 
få hela parken klar för validering. 
 - Det kommer hållas ett 4-dagarsläger här i Braås under påsk. 
 - Vi beslutade att skulle inte 800 sek/deltagare räcka för anmälningsavgifter och dyl till 
tävling, så går föreningen in och hjälper till. Sektionen har inte hunnit få in så mycket 
pengar än vilket är helt förstårligt.      
 - Fredric S kommer sätta ihop ett underlag för vilka kostnader som kan tänkas komma för     
att hålla i en tävling        

 
 

12. Racketsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Påbörjar planering inför våren 
13. Anläggning (ar) 

I. Sektionsinformation 
-Vi beslutade att göra en bättre väg upp till hyllan för att komma upp med ex en 
gräsklippare 
 - Jerry tittar om vi kan sätta ett tidlås på dörren till klubbstugan så vi kan använda    
toaletterna till offentlgheten. Dörren in till samlingslokalen kommer vara låst så ingen 
obehörig ska komma in.  
 
 
 

14. Aktiviteter 
I. Braås GoIF 100år 

            - Aktiviteter pågår. Det har skickats inbjudningar till olika föreningar, kommunen,                

sponsorer osv      

 
 

15. Övriga frågor  
-OMS-fritid anordnar aktiviteter i Växjö kommun för funktionsnedsatta. De kommer och 
besöker oss den 5/7 för att testa på olika aktiviteter. Fritidsbanken tittar på om de kan ta 
med sig cyklar för funktionsnedsatta, Braås GoIF anordnar en buss och står för fika under 
dagen. 
 
 
Beslut: 
  - Årsmötet kommer hållas 26/2 

- Vi beslutade att att det är lättare att någon av oss tar den kostnaden för hemsidan som 
betalas årsvis och sedan skicka en faktura till Evert, istället för att ansöka ett kort för 
klubben. 



   
- Vi ska gå vidare med att titta på att anlägga en beachvolleyplan kombinerat med 5-
mannamål som man kan använda till ex beachhanboll på den ”tomma ytan” 
 

             -  Vi beslutatde att byta dag och tid för våra styrelsemöten till Onsdagar klockan 18:00 
             - Vi beslutade att skulle inte 800 sek/deltagare räcka för anmälningsavgifter och dyl till 
tävling, så går föreningen in och hjälper till.    
 
             -Vi beslutade att göra en bättre väg upp till hyllan för att komma upp med ex en 
gräsklippare 
 
   

 
Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat 
intresse 
 
 
 
 
 
Sekreterare för mötet                                                               Justerare  
 
……………………………………………………………     …………………………………………………………  
Karolin Emanuelsson                                                  Jerry Skoglund 
 
 
Ordförande 
 
……………………………………………………………  
Johan Schwab 


